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Az egyesület támogatja a nyugdíjas katonákat

Ápolják a honvéd 
hagyományokat

Romvári Frigyes, az egyesület elnöke szám olt be az elmúlt évről A  szerző felvétele

Közgyűlést tartott a Kuruc 
Vitézek Nyugállományú 
Egyesület a napokban, az 
eseményen részt vett Benkő 
Tibor honvédelmi miniszter 
is. A közgyűlésen elhang
zott, hogy a koronavírus-vi
lágjárvány alapvetően hatá
rozta meg az egyesület el
múlt éves tevékenységét is.

Pozsgai Ákos 
akos.pozsgai@m ediaworks.hu

KISKUNHALAS A programok je 
lentős része elmaradt, vagy 
későbbi időpontra kellett ha
lasztani -  kezdte beszámolóját 
Romvári Frigyes nyugállomá
nyú honvéd ezredes, a szerve
zet elnöke. Elhangzott, hogy 
mivel az egyesület tagságá
nak 97 százaléka a különösen 
veszélyeztetett korcsoportba 
tartozik, ezért nagy figyelmet 
fordítottak a kormányrendele
tek és a szabályok betartásá
ra.

Tavaly júniusban kezdődött 
a bevezetett korlátozó intézke
dések részleges feloldása, így 
az elmúlt évi közgyűlést meg 
tudták tartani, de ezt követő
en ismét szigorító intézkedé
sek léptek életbe, ezért a Tiszti 
Klubban működő klubhelyisé
güket bezárták, a programo
kat határozatlan időre töröl
ték egészen idén május végé
ig. A pandémiás helyzet azon
ban nem befolyásolta, hogy se
gítsék a honvédség gondozási 
körébe tartozó nyugállomá
nyú katonákat és katonaözve
gyeket, az elnökség az előírá
sok betartásával minden hó
napban ülésezett, valamint 
elektronikus úton tartották a 
kapcsolatot a tagság több mint 
65 százalékával, akik rendel
keznek digitális eszközökkel. 
A többieket személyesen érte
sítették az aktuális tudniva
lókról.

Az egyesület jelenlegi tag
létszáma 145 fő, a közgyűlé
sen a tagok közel nyolcvan

százaléka megjelent, ami jó 
aránynak mondható -  emlé
keztetett az egyesület elnöke, 
aki tájékoztatójában kitért ar
ra is, hogy az elnökség mun
káját a programok megvalósí
tásában különböző tagozatok 
is segítik. Ilyen a Hagyomány- 
őrző tagozat, a Nőtagozat és a 
Színházi tagozat.

A közgyűlésen módosítot
ták az egyesület alapszabá
lyát is, amelyben a célkitűzé
sek közé felvették a hadi sírok 
gondozását is, ami a gyakor
latban már eddig is jól műkö
dött, azonban a különböző pá
lyázati források elnyeréséhez 
szükséges, hogy a szervezet 
alapdokumentumában is sze
repeljen.

A közgyűlésen felszólalt 
Benkő Tibor honvédelmi mi
niszter is, aki a honvédséget 
érintő aktuális témák mellett 
szólt a Honvéd Kadét Program

népszerűségéről is, amely Kis
kunhalason is folyik. A tárca 
vezetője a nyugállományú ka
tonák szerepét emelte ki a ha
zafias nevelésben, a fiatalok 
megszólításában, akik katonai 
pályafutásukkal szolgálhat
nak példaként a fiatalabb ge
nerációk előtt. Ezt a célt szol
gálják a kidolgozott Obsitos és 
Veterán Programok, amelyek
nek köszönhetően már ma is 
számtalan kedvezményben ré
szesülhetnek az érintettek.

Szűcs Csaba, Kiskunha
las alpolgármestere az önkor
mányzat szerepéről beszélt a 
fiatalok katonai pályára irá
nyításában. Kiemelte, hogy a 
halasi városvezetés minden
ben segíti azokat a fiatalokat, 
akik a honvédség kötelekében 
szeretnék szolgálni a hazáju
kat. Csatlakozva a honvédelmi 
miniszter felszólalásához, fon
tosnak nevezte azt a honvéd

ségnél most indult programot, 
amely azoknak a fiataloknak 
szól, akik nem jutottak be az 
általuk kiválasztott valamely 
felsőoktatási intézménybe, és 
a következő bejutás idejéig 
szívesen szolgálnának hat hó
napot, majd esetleg plusz hat 
hónapot a seregben.

A közgyűlésen többen mi
niszteri elismerést vehet
tek át és átadták az egyesüle
ti elismeréseket is. Tóbiás La
jos önzetlen, segítőkész, áldo
zatos munkájáért Kuruc Vité
zek emlékplakettet kapott, a 
Bajtársi Egyesületek Országos 
Szövetsége pedig öt főt részesí
tett anyagi támogatásban. Át
adták a Bakaity István-emlék
plakettet is, amelyet idén Kiss 
István nyugalmazott alezre
desnek ítéltek oda, valamint 
26 fő egyesületi tagot köszön
töttek a kerek születésnapja 
alkalmából.
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